

ME ONE

FOR LIFE'S **TOUGHEST** MOMENTS

صممت لتحمل طقس دول الخليج



PRODUCT CATALOG

WWW.MEONE.COM.SA



FOR LIFE'S TOUGHEST MOMENTS



ME ONE batteries are meticulously crafted to provide unwavering support during life's most demanding challenges, no matter the circumstances. Engineered with the Middle East's scorching heat in mind and featuring cutting-edge Stamped Grid Technology, ME ONE batteries ensure optimal energy delivery, exceptional durability, and unparalleled corrosion resistance, even in the harshest conditions. With ME ONE by your side, you can confidently conquer every obstacle, knowing that your vehicle will never be deprived of power. So go ahead, navigate every stream with ease, as your ME ONE battery empowers you to embrace life's journey without hesitation.

تم تصنيع بطاريات ME ONE بدقة فائقة لتوفير دعم لا يتزعزع أثناء تحديات الحياة الأكثر إلحاحًا، بغض النظر عن الظروف.

صُممت بطاريات ME ONE مع مراعاة الحرارة الشديدة في الشرق الأوسط وتتميز بتقنية Stamped Grid المتطورة، مما يضمن توفير الطاقة بشكل مثالي، ومثانة استثنائية، ومقاومة لا مثيل لها للتآكل، حتى في أقسى الظروف.

مع ME ONE بجانبك، يمكنك التغلب بثقة على كل عقبة، مع العلم أن سيارتك لن تُحرم أبدًا من الطاقة. لذا انطلق وتنقل بكل سهولة، حيث تمكّنك بطارية ME ONE من الاستمتاع برحلة الحياة دون تردد.



For life's toughest moments

Specifically engineered to withstand the extreme climate of the Middle East, ME One empowers you to conquer every desert, overcome every obstacle, and outlast any challenge that comes your way. With ME One, let our batteries propel you forward with unwavering strength and reliability, ensuring your journey is nothing short of exceptional.

تم تصميم ME ONE خصيصًا لتحمل المناخ القاسي لمنطقة الشرق الأوسط، وتُمكنك من التغلب على صعوبات الصحراء، والتغلب على كل عقبة، والسمود في وجه أي تحدٍ يأتي في طريقك. مع ME ONE، دع بطارياتنا تدفعك إلى الأمام بقوة وموثوقية لا تتزعزع، لضمان أن تكون جميع رحلاتك استثنائية.

Outlast all your challenges

ME ONE embodies endurance and superior performance, surpassing other battery brands in durability and longevity. Crafted to cater to the daring souls of explorers and the resilient spirit of hardworking individuals, ME ONE provides unwavering energy to overcome life's most demanding challenges, ensuring you never face a moment without reliable power.

تجسد بطاريات ME ONE القدرة على التحمل والأداء المتفوق، وتتفوق على العلامات التجارية الأخرى للبطاريات في المتانة وطول العمر. صُممت ME ONE للتغلب على جميع التحديات المناخية والبيئية. وتوفر طاقة ثابتة للتغلب على تحديات الحياة الأكثر إلحاحًا، مما يضمن أنك لن تواجه أي لحظة بدون قوة موثوقة.

Brave the elements- anytime, anywhere

No matter the situation or environmental conditions, our batteries offer the perfect blend of reliability and performance. Count on ME ONE to power your journey and take you wherever you want to be, whenever you need it.

بغض النظر عن الوضع أو الظروف البيئية، توفر بطارياتنا مزيًا مثاليًا من الموثوقية والأداء. اعتمد على بطاريات ME ONE لتأخذ رحلاتك إلى أبعد الحدود والاستمتاع بتجربة القيادة.

SMF BATTERIES

GROUP SIZE	BATTERY MODEL#	VOLTS	AH	CCA	RC
GPNS40 / B19	40B19L	12	35	332	52
GP24	48D26L	12	50	350	81
GPNS60 / B24	50B24LS	12	45	325	75
T4	54427	12	44	400	75
H5	55559	12	55	400	90
GP35	55D23L	12	60	356	100
H6	56620	12	66	500	110
GP65	65-700	12	75	700	150
GP35	75D23L	12	65	490	112
GP24	80D26L	12	70	580	126
GP27	105D31L	12	90	655	160
GP27	105D31R	12	90	655	160
GP27	115D31L	12	95	770	170
GP27	115D31R	12	95	770	170
H5	55565	12	55	400	90
GP35	55D23R	12	60	356	100
H6	57048	12	70	710	110
T6	57413	12	74	600	120
GP24	80D26R	12	70	580	126
GP24	NS70LMF	12	65	550	110
GP24	NS70MF	12	65	550	110
H5	56047	12	60	650	90
GP24	48D26R	12	50	350	81
H7	58094	12	80	730	130

SEALED MAINTENANCE FREE

Unmatched Reliability with ME ONE SMF Batteries!

ME ONE's Sealed Maintenance Free (SMF) batteries embody the very essence of dependability. Crafted with the everyday driver in mind, our SMF batteries power your vehicle's essential functions effortlessly.

موثوقية لا مثيل لها مع بطاريات MEONE بتقنية SMF

صُنعت لتجسّد جوهر الاعتمادية في الظروف المناخية القاسية، بطارية لا تعرف التعب في القيادة اليومية. تمنح بطاريات MEONE طاقة لوظائف سيارتك الأساسية بكل سهولة وأريحية.

EFB BATTERIES



GROUP SIZE	BATTERY MODEL#	VOLTS	AH	CCA
GP27	115D31R	12	95	800
H5	56047	12	60	650
H6	57048	12	70	760
H7	58094	12	80	800
H8	60038	12	95	850
GP35	75D23L	12	65	650
GP24	80D26L	12	70	760

ENHANCED FLOODED BATTERIES

Elevate Your Drive with ME ONE EFB Batteries!

For the modern vehicle owner, equipped with advanced technologies like start-stop functionality, there's no better choice than ME ONE Enhanced Flooded Batteries (EFB). Our EFB batteries are purpose-built to meet the demanding requirements of cutting-edge automotive systems.

تمتّع بقيادة سيارتك مع MEONE المطورة بتقنية EFB!

مصممة خصيصاً للسيارات ذات التقنيات المتطورة مثل تقنية التوقف التلقائي عن الوقوف، لا يوجد خيار أفضل من بطاريات MEONE المطورة بتقنية EFB.

الأفضل لطقس دول الخليج

TERMINALS, LAYOUT AND HOLDDOWN

HOLDDOWN

B1	10.5mm on long sides only	B4	5 notches 19.0mm on long sides only
B5	slots on long sides, 29.0mm on short sides	B6	29.0mm on short sides
B8	13.5 mm on long sides only	B9	slots on long sides, 29.0mm on short sides
B13	5 notches 10.5mm on all four sides	B14	5 notches 19.0mm on all long sides, 10.5mm short sides

For B0, there is no holddown

LAYOUT FOR JIS AND DIN

0	 Length	1	 Length
---	------------	---	------------



LAYOUT FOR BCI

10	 L, W, TH	11	 L, W, TH
11F	 L, W, TH	17	 L, W, TH
19	 L, W, TH	19	 L, W, TH
24	 L, W, TH	26	 L, W, TH

TERMINALS

Terminal	A (Standard)	B (Small)	Top Post	Dual Fit	4F	Stud	Side
Positive						 3/8"-16 Threads	
Negative						 3/8"-16 Threads	

*DT - Dual Terminal, Standard + Side





Official Distributor:

TAMIMI COMMERCIAL

8644 King Abdullah Street (Dhahran Street), Al Thouqba
District, Al-Khobar City, Saudi Arabia 31952

Phone: +966 13 8951128 / 920003815

Website: www.al-Tamimi.sa

CONTACT US

INFO@MEONE.COM.SA

WWW.MEONE.COM.SA

